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„Buzunarele goale nu pot ţine în loc pe nimeni. Numai capetele şi

inimile goale pot face asta.” Norman Vincent Peale

Efectele OUG 114

Poliția secretă 
a lui Victor Ponta

de Sorin Roșca Stănescu

Cu mult timp în urmă, am semnalat existența unui serviciu
secret de poliție politică inițiat în timpul mandatului de premier al lui
Victor Ponta, chiar de către acesta. În parteneriat cu Gabriel Oprea,
la acea dat vicepremier, coordonator din partea Executivului a
siguranței naționale. Iată că acum vin noi confirmări, chiar dintr-un
raport la care se referă The Guardian, întocmit de un fost șef MI6. De
data aceasta, detaliile furnizate la Londra ne trimit nu numai la Victor
Ponta, ci și la Berlin, chiar în cabinetul cancelarului Angela Merkel.

Să punem acum în ordine ceea ce la prima vedere pare a fi
halucinant. A existat, așa cum am mai precizat de câteva ori, o
împărțire secretă a puterii sub mandatul lui Ponta de premier și de
președinte PSD. În ciuda alianței cu PNL și a înțelegerilor publice cu
Crin Antonescu, Ponta încerca să materializeze cu totul și cu totul
alte obiective ale agendei sale secrete. În combinație cu George
Maior, șeful Serviciului Român de Informații, în prezența altor
importanți jucători - Sebastian Ghiță, Vasile Dâncu, Ilie Sârbu și
Gabriel Oprea - la Dubai, într-o scurtă vacanță la hotelul Atlantis, a
fost trasat următorul algoritm al puterii: 1). Prin trădarea lui Crin
Antonescu, Victor Ponta urma să participe la alegerile prezidențiale
și să devină succesorul lui Traian Băsescu. 2) George Maior era
promovat în funcția de premier. 3). Locul lui Maior în funcția de șef
SRI urma să fie preluat de Gabriel Oprea.

Pregătind terenul pentru o asemenea operațiune, cu sprjinul lui
Victor Ponta, Gabriel Oprea se antrena la greu într-o structură nouă
guvernamentală, pe care o conducea, denumită Grupul
Interministerial Strategic. Această structură integra mai multe
structuri de informații, funcționând ca un nou serviciu secret,
nesupus vreunui control parlamentar. Fac precizarea că această
structură funcționează și astăzi, fără să știm cu ce intensitate și
eficiență.

Ce descoperă în urma unei investigații efectuate în cele mai
înalte medii politice românești de fostul șef MI6 Sir John Scarlett,
care astăzi conduce societatea britanică SC Strategy? Nici mai mult
nici mai puțin decât că Victor Ponta, în calitate de premier, primea
dispoziții și indicații de la cancelarul Angela Merkel, despre maniera
în care, sub pretextul luptei anticorupție, urma să fie lichidată
opoziția politică, de presă sau din lumea afacerilor. Aflăm că ar fi
existat chiar și o ședință de Guvern consacrată lichidării unor grupuri
de presă, între care la loc de frunte se afla Media Pro. Interesant
este că această investigație, despre care a apărut recent o scurtă
relatare în The Guardian, a fost utilizată la cererea lui Adamescu
Junior și apare în documentele justiției londoneze, care judecă
solicitarea statului român de extrădare a acestuia.

Știam de mult timp și am făcut dovada chiar în această rubrică,
că există un serviciu secret chiar în Palatul Victoria, inițiat de Victor
Ponta ca parte a proiectului său de a-l plasa pe Gabriel Oprea în
fruntea unui sistem de siguranță națională, remodelat prin
intermediul acestei structuri guvernamentale. Mai știam încă de pe
vremea când Ponta era premier, președinte PSD și, de acum
candidat prezidențial, că acesta utiliza deja, prin intermediul lui
Oprea, pârghii ale serviciilor secrete ca instrument de răfuială cu
adversarii săi politici sau chiar cu rivalii din propriul partid. Prin
intermediul lui Maior și cu acceptul lui Coldea, ascensiunea lui Ponta
părea de neoprit, în condițiile în care țintele, inclusiv cele din presă,
erau lovite și doborâte una după alta, cu sprijinul parchetelor și a
„câmpului tactic” instalat de SRI în aparatul de Justiție. Iată însă că
acum aflăm ceva nou și mult mai periculos.

Dacă informațiile furnizate de fostul șef MI6 și adunate cu
ajutorul unui grup de veterani ai serviciilor secrete britanice sunt
reale, atunci descoperim nu numai că a existat un război politic
intern, purtat cu arme ilegale, sub pretextul luptei anticorupție și
având ca punct de plecare rivalități politice, dar iată, a existat și un
război mult mai infam, declanșat din exteriorul României, chiar de la
Berlin și care avea în esența lui obiective ținând de interesele
germane în România. Dacă Victor Ponta, ca prim ministru al
României, a primit instrucțiuni din Germania de la cancelarul Angela
Merkel, concretizate sub forma unor ținte penale, atunci ne aflăm în
prezența unei situații infinit mai grave decât cea cunoscută sub
numele de războiul româno-român. Mai devreme sau mai târziu,
asemenea conexiuni ar trebui investigate. Iar când domnul Claudiu
Manda își termină luna de miere, ar fi interesant și important ca
Serviciul Român de Informații să dea cuvenitele explicații legate de
presupusa implicare a cancelarului german în disputele interne din
România, prin intemediul lui Victor Ponta, a structurii de securitate
pe care acesta a creat-o la Guvern, dar și cu colaborarea celui mai
important serviciu secret al țării, a cărui principală menire este să
apere statul român.

EDITORIAL

Marea majoritate, dacă nu
chiar toți cei şapte administratori
de fonduri din Pilonul II, se
gândesc să se retragă din
România, din cauza condiţiilor
impuse prin Ordonanţa 114,
considerate excesiv de
oneroase, a declarat, luni,
economistul-şef al Băncii
Naţionale a României (BNR),
Valentin Lazea - „Problema este
că OUG 114 le cere să aducă, în
2019, majorări de capital de
circa 800 milioane euro, o sumă
de 11 ori mai mare decât
capitalul social existent în
prezent. Totodată, suma este de
două ori mai mare decât cea a
tuturor comisioanelor brute
încasate în ultimii 11 ani. În
acelaşi timp, OUG 114 reduce cu
70% nivelul maxim legal al
comisioanelor care pot fi
percepute. Un efort financiar
mare pentru un câştig aproape
inexistent. Cine ar avea de
suferit? Cei 7,25 milioane
participanţi la sistem, Bursa de

Valori Bucureşti - BVB (care, în
loc să facă un pas spre statutul
de piaţă emergentă, ar face unul
înapoi) și, evident, bugetul
central (prin dispariţia unui
finanţator major)“. Potrivit
spuselor lui Lazea, efectele
Ordonanţei în cauză par să
încetinească şi chiar să
inverseze traseul BVB spre
statutul de piață emergentă -
„Sunt afectate trei categorii de
interese, şi anume investiţiile la
bursă, pensiile decente pentru
șapte milioane de participanţi şi
finanţarea Guvernului de către
fondurile de pensii“. Lazea a
punctat, totodată, că
documentele privind aderarea
României la zona euro, adoptate
chiar de către Guvern (!!!)
recunosc, totuşi, importanţa
Pilonului II de pensii - „Asta-i
paradoxal. Se recunoaşte că
investiţiile la BVB asigură cel
puţin 15% din lichiditatea
acesteia, că fondurile vor asigura
pensii decente pentru peste

șapte milioane de participanţi și
că tot ele asigură peste 20% din
capitalizare, prin titlurile de stat
pe care le deţin“. Conform
datelor BNR, în 2017, Pilonul II a
înregistrat un ritm anual de
creştere mai mare decât la
Pilonul III, respectiv de 26%, faţă
de 18,5% - „Fondurile private de
pensii au avut, în decembrie
2017, investiţii în acţiuni în
valoare de 8,24 miliarde lei,
adică 19,8% din totalul activelor,
majoritatea tranzacţionate la
BVB. Activele sistemului au
ajuns la 41,5 miliarde lei, adică
5,1% din PIB. În ceea ce
priveşte finanţarea Guvernului
prin achiziţionarea titlurilor de
stat, documentul subliniază că
investiţiile fondurilor reprezintă o
sursă importantă de finanţare a
cheltuielilor guvernamentale. Mai
mult decât atât, recent, ministrul
Muncii a făcut cunoscut faptul
că, în 2019, suma transferată la
Pilonul II de pensii va creşte la
peste opt miliarde lei“. (P.N.)

Pensia privată își face
bagajele și pleacă

Cum va fi vremea în intervalul 28 februarie - 2 martie?
Până pe 27 februarie, temperaturile vor fi

normale pentru această perioadă, urmând ca în
intervalul 28 februarie - 2 martie, acestea să
crească spre valori de 12...14 grade C, potrivit
meteorologilor. Va urma o răcire, după care, în
a doua săptămână, valorile termice diurne vor
avea maxime mai ridicate decât cele specifice
perioadei, a căror medie se va situa între 13 și
16 grade C, scrie observator.ro.

Prognoza meteo 25 februarie - 10 martie
2019, în Dobrogea

Media temperaturilor maxime va fi de 5...6
grade C până pe 27 februarie, apoi va crește în
intervalul 28 februarie 1 martie până la 10...11

grade C.
Va urma o scădere, spre valori de 6...7

grade C, în zilele de 2 și 3 martie. În a două
săptămână, valorile termice diurne vor fi, în
general, mai ridicate decât cele specifice
perioadei, maximele lor fiind cuprinse, în medie,
între 10 și 13 grade C. Pe parcursul celor 2
săptămâni, media temperaturilor minime se va
situa între 0 și 5 grade, exceptând nopțile din 26
februarie și 29 februarie, care vor avea o medie
în jur de -2 grade C. Vor fi precipitații slabe în
intervalele 26 - 27 februarie și 2-3 martie, dar
local și în unele zilele ale intervalului 4 - 10
martie.

Gheorghe Hagi: „Înainte eram boier,
acum sunt oier. A dispărut b-ul!”

În cadrul conferinței de presă care s-a
desfășurat luni după amiază, înaintea meciului pe
care FC Viitorul îl va disputa marți seară, de la ora
20.00, la Pitești, cu FC Hermannstadt, în sferturile
de finală ale Cupei României la
fotbal, managerul tehnic al formației
constănțene, Gheorghe Hagi, s-a
referit și la situația în care se află și
la dorința lui de a realiza ceva
pentru fotbalul românesc, astfel
încât acesta să revină acolo unde se
afla în urmă cu 30 de ani.

Gică Hagi a mai avut putere să
și glumească, referitor la situația sa
de la Viitorul și de la Academia care
îi poartă numele, în care a investit
mult suflet și mai ales bani, pentru a
da înapoi fotbalului măcar o parte
din ceea ce i-a dăruit sportul rege
celui mai valoros fotbalist român al tuturor
timpurilor: „Sunt mai sărac decât înainte. Înainte
eram bogat. Înainte eram boier, după ce m-am
lăsat de fotbal, acum sunt oier. A dispărut b-ul!
Acum sunt în trening, antrenez. Am mai puțini
bani, dar sunt bogat. Sentimental. Și am făcut-o

cu cea mai mare plăcere a mea. Dar am făcut
totul în contul fotbalului. Să-i ajut pe cei mici. Le-
am creat condiții. Totul nou, investiții în Academie,
stadion nou, opt terenuri de antrenament cu

nocturnă. Asigurarea unui
buget. Să-i ajut să ajungă
sportivi de performanță. Mă simt
bine, sunt bogat, dar nu m-am
îmbogățit din transferurile de
jucători. Am făcut-o cu plăcere.
Rolul meu este să produc
jucători, să devin mai
competitiv. Succesul ține cu cel
mai bun. Sunt și eu implicat. Ce
s-a întâmplat în ultimii treizeci
de ani? Cum facem să
progresăm. Să avem calitate.
Trebuie dezbateri, să vedem de
ce are nevoie fotbalul

românesc, care a produs jucători mari, echipe
mari. Înainte eram în Europa. România era o țară
foarte respectată în sport. Pentru că statul ne
susținea”.
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